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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL 

CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
  
 
Identificació de la sessió: 
  
Data: dijous 12 de gener de 2012 
Horari: 21 h a 23.15h 
Lloc: Seu del Consell de Poble  
 
 
Assistents: 
 
 representació nom assist. 
1 Presidenta  Dolors Lechuga Garcia •  
2 particular Jesús Liñán Ruiz Excusa  
3        “ Jordi Gómez Barrero •  
4        “ Carme Luis Puig •  
5        “ Montserrat Montalbán Alarcón •  
6        “ Marta Soro Alsina •  
7        “ Cristina Gálvez Torres Excusa  
8        “ Pascuala Agulló Barón •  
9        “ Josep Manel Navarro Serra •  
10        “ Conxa de Llobet Jorba •  
11        “ Joan Xamaní Cabra Excusa  
12        “ Maria Isabel Tena Boyan •  
13        “ M. Dolors Terradas Dávila •  
14 Patronat de la gent gran Lluís Sánchez Luengo Excusa  
15 Club esportiu la Batllòria Lluís Prat Pineda •  
16 Colla de geganters i grallers de la Batllòria Jordi Izquierdo  Excusa  
17 Secretària accidental Núria Vall·llosera i Culell •  

 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de les diferents comissions 
3. Valoració dels actes organitzats pel consell a la festa major i Nadal 
4. Informació presidenta 
5. Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior 
 
La presidenta demana si hi ha alguna esmena a l’esborrany de l’acta de la sessió de l’1  de 
desembre. No hi ha cap esmena i l’acta s’aprova.  
 
Així mateix demana a la secretària del Consell que enviï les actes de les sessions plenàries  i 
permanents del Consell als regidors i regidores que representen als partits polítics del consistori. 
 
 
2. Informació de les diferents comissions de debat del Consell: 
 
• Comissió de cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 
Marta Soro explica que la comissió encara no s’ha reunit perquè han tingut molt moviment en 
l’organització de  festes.  
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Aprofita per informar que fa alguns dies que es va reunir la reunió de la comissió  de festes  per fer 
la valoració de la festa major d’hivern i de les fetes de Nadal. En general es va valorar bé. 
 
Lluís Prat demana la paraula i exposa que la matinada del dissabte al diumenge, entre 2/4 d’1 i les 
2h, una colla es va dedicar a tirar ampolles de vidre al magatzem de Can Viñas a la finestra de 
darrere casa seva, amb la persiana i un vidre  trencat com a resultat. A més a més, amb el disgust 
i el nerviosisme de la seva senyora que era sola a casa seva amb el seu nét. 
   
Tot i que entén que el jovent té dret a gaudir d’actes de la Festa Major el que no és just és que es 
permetin aquestes actituds. Demana com es que no hi havia cap patrulla de policia destinada  a la 
Batllòria, a dins l’envelat hi havia una persona de segurat, però entén que aquest no pot controlar 
tot el poble. 
 
Així mateix, afegeix que durant el partit de futbol, del dissabte de Festa Major es va demanar la 
presència de la policia local i van tardar 30 minuts. 
 
Marta Soro demana que per Festa Major hi hagi la presència d’una patrulla de policia  a la 
Batllòria. 
 
La presidenta afegeix que per Festa Major de la Batllòria hi hauria d’haver dues patrulles 
treballant, una destinada  a la Batllòria i l’altre atenent els serveis de Sant Celoni.  
 
Núria Vall·llosera explica que la policia està assabentada de tots els esdeveniments de la Festa 
Major, i que, conjuntament amb Creu Roja, seguretat privada i policia es treballa per la seguretat 
de les persones. 
 
En general es comenta que s’ha vist molt jovent consumint alcohol. 
 
Marta Soro comenta que fa un parell d’anys ja hi va haver incidents, i no entén que amb una sola 
patrulla de policia es pugui pensar que es pot cobrir la Batllòria i Sant Celoni. 
 
La presidenta recorda que durant la legislatura passada, des del Consell del Poble es va demanar 
més presència policial a la Batllòria i ara ningú ho té present. 
 
La presidenta recull les  queixes i comenta que enviarà un correu electrònic al regidor de Seguretat 
Ciutadana, i a més a més en parlarà amb l’alcalde. 
 
 
• Comissió d’esports, joventut, infància i gent gran 
 
Lluís Prat comenta que pel poble es diu que el pavelló no es farà per causa de la crisis. 
 
La presidenta comenta que quan ella era regidora de govern, l’any passat, l’alcalde li va dir que els 
diners estaven consignats. Afegeix que la setmana passada va parlar  amb la regidora de Cultura i 
va preguntar sobre el pavelló i no li va saber respondre quelcom  amb certesa. 
 
Lluís Prat afegeix que el camp de futbol no està en gaire bon estat i això fa que sigui difícil 
disposar d’una escola de futbol. A més a més, les dutxes del vestuari visitant no funcionen bé. 
 
• Comissió d’espai públic i entorn 
 
Carme Lluís exposa que encara no han podat els arbres dels carrer, sobretot a davant del bloc de 
pisos d’on viu. 
 
La presidenta comenta que sí que ho faran, està previst fer-ho aquest mes de gener. 
 
Carme Lluís explica que la seva comunitat de veïns ha hagut de menester els serveis d’una 
empresa que els neteges les teulades ja que eren plenes de fulles i embussaven les canals. 
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Demana si presenta les factures l’ajuntament pot fer-hi front. 
 
La presidenta creu que l’ajuntament no ho pagarà, però en pren  nota i ho traslladarà a la regidora 
d’Espai Públic. 
 
La presidenta li pregunta com està el cementiri, i la Carme li contesta que torna a estar deixat, que 
ella mateixa va escombrar-ne una part l’última vegada que hi va anar, i es per això que té previst 
trucar a en Quim Colominas, director de l’àrea d’espai públic. 
 
La presidenta comenta que l’àrea d’Espai públic té pendent de tallar una arbres de la propietat del 
costat cementiri  per tal de millorar l’espai. 
 
La presidenta fa un repàs a la llista de feines que es van acordar que l’àrea d’Espai públic faria. 
 
Carme Lluís explica que la barana de fusta  de la carretera Vella està malmesa, treuen els pals. 
 
Doris Terrades comenta que hi ha alguna persona, que no viu a la Batllòria, que descarrega runa 
del seu vehicle i la deixa  al container. I que l’arbre del carrer Breda està fotut i la sensació es que 
un dia caurà  a sobre d’alguna persona . 
 
Lluís Prat comenta que al camp de futbol també hi ha fulles, i valora que el personal de 
l’ajuntament que ve a obrir i tancar les instal·lacions no els costaria gaire treure-les. Així mateix, 
una de les torres de llum és tapada per un plataner i quan aquest té moltes fulles es perd molta 
llum. 
 
Seguint amb el camp de futbol, Lluís Prat afegeix  que té present que han de canviar les xarxes i 
no sap si la porta gran està ben enganxada. També comenta que ha rebut  la demanda  d’alguns 
àrbitres per tal de disposar d’una taula i un endoll dins de la seva caseta, per tal de connectar-hi 
l’ordinador portàtil.   
 
La presidenta segueix repassant la llista d’espai públic i  comenta que aquesta setmana ha vingut 
el camió cuba a netejar els embornals. 
  
Pel que fa al servei de bus urbà, la presidenta exposa que s’han eliminat alguna expedició, i que 
des de la regidoria d’Espai públic li van dir que passarien els nous horaris per les cases. 
I referent a aquest tema, comenta que el bus que pujava a l’institut ara no ho fa. Explica que 
aquest bus no té l’obligació de pujar fins a l’institut però ho fa perquè té temps. Ara, hi ha obres a 
la ruta que fa cada dia, i això fa que no tingui temps disponible. Però tant bon punt  s’acabin les 
obres ja tornarà a fer aquest servei. 
 
• Comissió de seguretat ciutadana i comunitat 
 
Montse Montalbán pregunta  a la presidenta si  es pot saber quants diners es recapten a la 
Batllòria a través dels impostos, i quants  es recapten a Sant Celoni. 
 
La presidenta li respon dient que el programa de gestió econòmica que es fa servir no diferencia 
entre un lloc i l’altre.  Fa uns anys es va demanar un estudi a una empresa externa, amb la finalitat 
de valorar la possibilitat d’esdevenir un poble independent i les conclusions van determinar que 
amb el què es recapte no hi ha prou diners per fer funcionar tota la infraestructura d’un ajuntament. 
 
Per tant, afegeix, que quan es disposi de tots els serveis es podria demanar de ser una Unitat 
Municipal Descentralitzada. 
 
Montse Motalbaán no entén que a la Batllòria només es destinin 25.000€ per a la Festa Major 
d’hivern i a Sant Celoni es faci una festa més grossa. 
 
Carme Lluís diu que sempre ha estat així. 
 
La presidenta exposa que hi ha diferents greuges comparatius, com per exemple que un comerç 
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del carrer major de la Batllòria paga els mateixos impostos que un comerç del carrer Major de Sant 
Celoni, i tot i que els dos carrers es diuen igual no són el mateix. L’afluència de persones al carrer 
de Sant Celoni no és la mateixa que al de la Batllòria. 
 
Montse Montalbán expressa que aquesta situació cansa. 
 
Isabel Tena demana a quin municipi pertany el pas soterrat que va de la Batllòria a Riells. 
La presidenta respon que pertany a l’Ajuntament de Riells, i com que aquest ajuntament valora 
que els seus ciutadans no el fan servir doncs no hi farà res. És per això que els tècnics de 
l’ajuntament de Sant Celoni s’ho han mirat força vegades, però sempre amb la resposta que la 
solució és difícil. Hi ha una entesa entre els dos ajuntaments per repetir-se els serveis, el de Sant 
Celoni el neteja i el pinta, i el de Riells canvia les bombetes foses. 
 
Montse Montalbán demana a veure si es possible demanar al servei de carreteres que posin 
semàfors, ja que per aquesta carretera es córrer molt. 
 
La presidenta explica que  la propietat de la carretera és l’Estat, i que es molt difícil posar-hi en 
contacte. Comenta, que estava previst fer una rotonda a l’entrada de Riells i que això seria la 
solució al pas soterrat i a la velocitat d’alguns cotxes. 
 
En general es comenta que si no hi ha més accidents no es farà res. 
 
La presidenta comenta que quan ella era regidora de Seguretat Ciutadana  varen fer un estudi de 
la sinistralitat a aquest tram de carretera per tal d’aconseguir millores i la resposta que van 
aconseguir del Conseller d’aleshores, Joaquim Nadal, va ser que no era possible fer-hi cap 
actuació. 
 
 
3. Valoració dels actes organitzats pel consell a la Festa Major i Nadal 
 
La presidenta comenta que un dels actes organitzats pel Consell del Poble per festa major va ser 
la Fira Nadalenca. 
 
Doris Terrades comenta que ella  forma part de la comissió de cultura del Consell i que ningú  de 
la comissió la convocada per treballar per la Fira. 
 
Marta Soro  afegeix que a ella si que l’han avisada, però molt poc. 
 
La presidenta lamenta que les persones que s’encarregaven d’organitzar la Fira no hagin fet 
partícips a la resta de persones de la comissió i del Consell i valora que cal determinar si ho fa el 
consell o no. 
 
Doris Terrades comenta que ha sentit comentaris de “ mal rotllo” per part dels botiguers. 
 
Es comenta que  de cara a l’any vinent caldria plantejar-ho d’una altra manera. 
 
La president afegeix que el Patge Reial també va ser una activitat organitzada des del Consell, i va 
anar molt bé; però assenyala que tot i fer una crida a totes les persones de la comissió de cultura 
del Consell, només van respondre la Doris i la Marta. Afegeix que  el maquillatge dels Reis no 
estava disponible. 
 
Doris Terrades no entén com és que segons quin material no es pot fer servir perquè el té una 
entitat i afegeix que ella ha participat durant molt anys al teixit associatiu i que mai s’havia trobat 
amb aquesta situació. 
 
La presidenta valora el comentari de la Doris, està d’acord que potser s’ha arribat a una situació 
límit, però el què cal és parlar i valorar que hi ha més entitats al poble i que aquestes han de 
disposar del material ja que aquest és de tot el poble.  
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En relació a la Festa Major d’hivern, Doris Terrades afegeix que no ha trobat correcte l’actitud de la 
Colla Gegantera ja que pel dia de l’Esperança sempre ha sortit la geganta, i aquest any no. Valora 
que s’hagués hagut de fer un esforç per part de tots i desitja que aquesta situació no es repeteixi 
en un futur. 
 
 
4. Torn obert de paraules 
 
La presidenta proposa que per la propera reunió es parli dels usos de l’aulari. 
 
Sense cap altre punt a tractar, es conclou la sessió a les 23:00 h de la nit de la qual com a 
secretària accidental en dono fe. 
 
 
Núria Vall·llosera      vist-i-plau, 
en qualitat de secretària     Dolors Lechuga 

Presidenta del Consell de Poble 
 
 
 


